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ZAPISNIK 16. REDNE SEJE SVETA ŠOLE v mandatnem obdobju 2020-24  

 
Seja je potekala v ponedeljek, 2. 10. 2023, ob 18.45 uri v zbornici šole. 
 
Prisotni: R. Richter, V. Benčan, M. L. Opaka, D. Senčur, E. Hernaus Berlec, U. Macura, D. Košir, D. Lisec in povabljena R. Farič 
ter S. Istenič 
 
Opr. odsotni: M. Kajzer, S. Svete, V. Živković 
 
Seja se je pričela kasneje in sicer ob 18.45. Predsednica je pozdravila vse prisotne, prebrala dnevni red in predlagala dodatno 
točko k dnevnemu redu pod zaporedno številko 1.: 
 

1. Članom odbora šolskega sklada je potekel 2-letni mandat. Za nov mandat so bili predlagani isti kandidati, razen 
predstavnice Sanele Sermek, ker je hči zaključila s šolanjem . Namesto nje so predlagali gospo Jeleno Orešnik, ki je bila 
na seji sveta staršev soglasno izvoljena.   

2. Pregled in potrditev zapisnikov 14. redne in 15. dopisne seje sveta šole (priloga), pregled uresničitev sklepov in potrditev 
dnevnega reda. 

3. Poročilo o realizaciji LDN 2022/23 (priloga). 
4. Obravnava in sprejem LDN za leto 2023/24 (priloga). 
5. Obravnava in potrditev nadstandardnega programa za leto 2023/24. 
6. Potrditev cen najema šolskih prostorov in šolske prehrane za šolsko leto 2023/24 (priloga). 
7. Ugotavljanje upravičenosti ravnateljev OŠ MOL do delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za leto 2023. 
8. Pobude, predlogi, vprašanja. 
 

 
Dnevni red s spremembo je bil potrjen in sprejeta sta bila  
Sklep 1/16: dnevni red z dodatno, 1. točko je bil soglasno potrjen. 
Sklep 2/16: člani sveta šole soglašajo s predlaganimi člani odbora šolskega sklada. 
 
Ad2) 
Predsednica je pozdravila novega ravnatelja, gospoda Roberta Fariča, ki se je zahvalil in povedal, da se bo trudil v korist vseh. 
Sprejet je bil sklep 
3/16: člani sveta zavoda soglasno potrjujejo oba zapisnika. 
 
Ad3) 
Člani sveta zavoda so se seznanili s poročilom o realizaciji LDN 2022/23, na katerega ni bilo vprašanj oziroma pripomb in sprejet 
je bil 
Sklep 4/16: člani sveta zavoda so soglasno potrdili in sprejeli realizacijo LDN 2022/23. 
 
Ad4) 
Ravnatelj je na kratko pojasnil izbiro pomočnice gospe Blažke Vodušek in računovodje gospe Katarine Zupanc, ki je redno 
zaposlena na OŠ Zalog. Povedal je tudi, da naša bivša računovodkinja Tadeja Pipan še pripravlja plače za zaposlene in položnice 
za učence. 
LDN je učiteljski zbor že potrdil, predstavniki sveta staršev pa so bili z njim seznanjeni na 1. redni seji dne 2. 10. 2023. 
Na LDN 2023/24 s strani članov sveta zavoda ni bilo pripomb ali vprašanj, zato je bil sprejet  
Sklep 5/16: člani sveta zavoda so soglasno potrdili in sprejeli LDN za šolsko leto 2023/24. 
 
Ad5) 
Nadstandardni program je del LDN in se deli na obveznega, razširjenega in nadstandardnega. 
Nadstandardni program za letošnje šolsko leto obsega: 

1. Zimska šola v naravi za 6. razrede, 
2. Tabore in z njimi povezane dejavnosti v CŠOD v 2., 3., 4., 7., 8. in 9. razredu, 
3. Plavalni tečaj v 3. razredu ter preizkus plavanja v 6. razredu, 
4. Interesne dejavnosti ob strokovni pomoči klubov in društev, 
5. Izlet in valeto za 9. razred, 



6. Strokovna ekskurzija za učence v Neapelj; IP področja šport, umetnost in jeziki, 
7. Tabor za nadarjene v CŠOD Trilobit, 
8. Mobilnosti v projektu Erasmus; Španija. 

 
 
Člani sveta zavoda so se seznanili z nadstandardnim program in ga tudi potrdili. Sprejet je bil 
Sklep 6/16: člani sveta zavoda soglasno potrjujejo nadstandardni program za šolsko leto 2023/24. 
 
 
Ad6) 
Na cenik najema šolskih prostorov in šolske prehrane v letu 2023/24 ni bilo vprašanj ali pripomb. 
Ravnatelj je pojasnil, da najem kleti pomeni kletne prostore v prizidku. Sprejet je bil  
Sklep 7/16: člani sveta šole soglasno potrjujejo cenik najema šolskih prostorov in šolske prehrane za šolsko leto 2023/24. 
 
 
Ad7) 
Predsednica sveta šole je prebrala dopis MOL-a na temo ugotavljanja upravičenosti ravnateljev do delovne uspešnosti iz naslova 
povečanega obsega dela za leto 2023 do največ 20 %. 
Po kratki razpravi se je gospod Richter vzdržal glasovanja. Povedal je, da je bilo že dogovorjeno, da se vsa dokumentacija v zvezi 
z delom sveta šole pošlje vsem članom preko e-pošte - ko dokument prispe v šolo -  in zaprosil predsednico, da to v bodoče 
upoštevamo. 
Luka Blaganje, v. d. ravnatelja je upravičen do sorazmernega dela delovne uspešnosti in sicer od 1. 1. 2023 do 31. 8. 2023, 
gospod Robert Farič pa od 1. 9. 2023 do 31. 12. 2023. 
Sprejet je bil  
Sklep 8/16: s sedmimi glasovi ZA so člani sveta zavoda potrdili upravičenost ravnatelja do delovne uspešnost iz naslova 
povečanega obsega dela za leto 2023 do največ 20 %. En član se je glasovanja vzdržal. 
Luka Blaganje, v. d. ravnatelja je upravičen do sorazmernega dela delovne uspešnosti in sicer od 1. 1. 2023 do 31. 8. 
2023, gospod Robert Farič pa od 1. 9. 2023 do 31. 12. 2023 
 
Sklep 9/16: dogovorjeno je, da se vso gradivo za svet šole,  ko dokument prispe v šolo, pošlje vsem predstavnikom v 
svetu šole. 
 
 
Ad8) 
Predsednica je povedala, da bo treba porabiti dobiček v višini 19.066,00 EUR. Predsednica je navedla predloge: 
Opredmetena osnovna sredstva: 

- Klimatske naprave v učilnicah v najvišjem nadstropju, 
- Zvočna izolacija velike telovadnice, 
- Stroj za izdelavo namazov, 
- Notranja senčila v kabinetih z okni na pročelju šole, 
- Oprema učilnice v kleti za šolsko svetovalno službo, 

 
Investicije: 

- Sanacija kanalizacije v prizidku. 
 

Že na 11. redni seji v februarju 2023 je bil sprejet sklep, da se presežek prihodkov porabi za investicije ali nakup opredmetenih 
osnovnih sredstev. 
Dan je bil predlog, da se naredi tabela, kaj spada pod investicijsko vzdrževanje in kaj bo šlo na strošek (presežek dohodkov nad 
odhodki) šole; obvezno pa je navesti prioritete. 
Ravnatelj je pripomnil, da bi z vidika smernic dela svetovalne službe v kleti uredili senzorno sobo za skupinsko delo učencev ter 
montažo klime v učilnicah glasbene in likovne vzgoje; nujno bi bilo sanirati kanalizacijo v prizidku, ki je stara že nekaj desetletij in 
ob spremembi vremena zelo smrdi. gospod Benčan je ponovno predlagal zvočno izolacijo telovadnice.  
Sprejeti so bili sklepi: 
Sklep 10/16: zbrati ponudbe za senzorno sobo do konca oktobra 2023. 
Sklep 11/16: zbrati ponudbe za vse zgoraj našteto do konca oktobra 2023. 
 
Na temo uničevanja šolskega igrišča in puščanja odpadkov vsepovsod je bil sprejet  
Sklep 12/16: o tem obvestiti Četrtno skupnost in zaprositi policijo za pogoste obhode v popoldanskem oziroma večernem 
času. 
 
Izrečena je bila pobuda, da se na šolski spletni strani objavi obvestilo o ohranjanju čistoče na šolskem igrišču. 
 



 
 
Gospa Senčur je sejo zapustila ob 19.35. 
 
Ker je največ odpadkov iz McDonalds-a, bi se morda lahko dogovorili za kakšna sponzorska sredstva. 
 
Seja je bila končana ob 18.37 uri. 
 
 
Zapisala:        Predsednica sveta šole: 
Rjabina Hočevar         Martina Lešnjak Opaka 


